
Styremøteprotokoll 03/2015

Tid og sted: Grovane stasjon, 23.02.2015 kl 17:00.

Til stede: Vidar Krogstad, Stian Bergum, Jarle Leirkjær, Tor Arild Rysstad, Marius Aabel.

Gjest: Hans Petter Furuborg.

Forfall: Kristian Bronebak.

Protokoll distribueres til: sbv-styret@setesdalsbanen.no, g.eikeland@vestagdermuseet.no samt på setesdalsbanen.no.

Merknader: Ingen.

Sak nr: 15/2015 - Godkjenning av protokoll

Merknader: Ingen. Protokollen godkjennes.

Sak nr: 16/2015 - Medlemstur 2015

Vi fikk besøk av Hans Petter Furuborg fra arrangementskomitèen. Komitèen lurer på å gå over til hert tredje år pga
arbeidsmengden. Styret heller mot å forsette med tur annethvert år, og dermed ha tur i år.

Det er budsjettert med 80.000. Hvis turen blir neste år, man budsjettere med 40.000,- mer.

• Eltåg 100 år i Sverige
• Dresden
• Meiningen (Høsten 2015)
• Tsjekkia (fly, Våren 2016)
• Allingsås (Anten - Gräfsnäs Järnväg)

Komitèen regner på disse forslagene og kommer tilbake til styret med informasjon.

Sak nr: 17/2015 - Økonomi

Det er nå solgt bøker for 24.000 i boksalg og det har kommet inn 17.000 i kontingenter. Ellers så er det ikke mye
utgifter og aktiitet på denne tiden.

Bøkene er fremdeles tilgjengelige hos bokhandlerne.

Sak nr: 18/2015 - Dugnad

Siden sist møte har det vært aktive lørdagsdugnader. Det har vært 5-8 oppmøtte. Vi satser på å fortsette med dette
utover våren. Påminnelse på SMS er et bra tiltak.
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Sak nr: 19/2015 - Referater fra møter

• Marius og Tor Arild gikk gjennom styremøte i stiftelsen.

– Orienteringer fra driften
– Foreløpige regnskapstall 2014
– Brev fra Jernbaneverket om fredning av Setesdalsbanen
– Eiendomsforholdene på Røyknes – status
– Mulig samarbeid med speiderne i Paulen

Sak nr: 20/2015 - Eventuelt

• Finne person til å representere Venneforeningen i arbeidsgruppe om samarbeid med andre om aktiviteter langs
linja (sak tidligere omtalt som “Samarbeid med Venneslaspeideren om Paulen Gård, som viser seg å gjelde
flere partnere og steder langs linja, som f.eks. Kringsjå.”)

– Styret lurer på om Kristian kan stille fra venneforeningen. Hvis ikke, bør saken gå videre til neste styre.

• Brev fra Hans Sørensen angående at det postes for lite på setesdalsbanen.no (det meste går på Facebook i dag,
noe ikke alle er medlem av).

– Facebook er først og fremst kommunikasjon til omverden fra VAM. Dette er markedsføring fordi dette
kommer inn i nyhetsstrømmen til de 2000 personene som “liker” siden.

– Vi burde kanskje bli flinkere til å poste på setesdalsbanen.no. Styret tar dette til etteretning. Hvis flere
medlemmer har lyst til å skrive her, kan de få tilgang til dette.

– Styresakene gjøres om til en “Side”, og ikke en “Post” som i dag, slik at disse ikke kommer ut i nyhetssaker.
– NfS er et blad kun til medlemmene. Her når vi ikke omverdenen, dermed er målgruppen forskjellig. I

bladet kan vi skrive mye mer utdypende om ting som skjer i forbindelse med banen.
– Styret anser det som vanskelig å begrense det frivillige skriver på nettsidene våre og Facebook.

• Ikke mulig å legge inn nye bilder på setesdalsbanen.no

– Vi har ikke klart å gjenskape denne feilen.

• Er det mulig å publisere styremøtereferatene kun i kategorien, ikke på forsiden?

– Se punkt lengre oppe.

• Tor Arild har vært oppe til utvidet instruktørprøve og er nå sensor.

• Inkalling til årsmøte: Marius sender dette til Stian tidlig neste uke.

• Innbetalinger for bok: Marius går gjennom dette sammen med Ragnar på Togloftet.

• Åpen dag

– Venneforeningen kan arrangere, men bør være i samråd med VAM..
– Stian diskuterer opplegget med VAM.
– Tidspunkt: Midten av mai.
– Utvalg: Vi spør følgende personer:

∗ Hans Petter ?
∗ Eirik
∗ Tommy
∗ Marius (stiller)
∗ Ragnar
∗ Stian
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∗ Kristian
– Første møte: Mandag 2. mars kl 18.

• Neste møte: 28. mars før årsmøtet, kl 12:30.

Møtet ble hevet kl 19:37

Marius Aabel
Sekretær
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